
Mondelinge vragen 

Fractie SP 

 

Inzake: de ontwikkelingen rond de afslag A9 bij Heiloo. 

 

 

 

De vragen luiden als volgt: 

 

 

1. Kunnen Gedeputeerde Staten bevestigen dat de kosten van aanleg van de Afslag A9 inmiddels 

circa drie miljoen hoger worden geraamd dan het door Provinciale Staten beschikbaar 

gestelde krediet van 33 miljoen? 

 

2. Waarom is de raad van de gemeente Heiloo hierover inmiddels ingelicht, terwijl Provinciale 

Staten nog in het ongewisse verkeren? 

 

3. Betekent dit dat de bijdragen van de provincie van maximaal € 12.079.000,=, van de 

gemeente Alkmaar van € 9.500.000,=, van de gemeente Castricum van € 2.900.000,= en van 

de gemeente Heiloo van € 8.500.000,= zullen worden aangepast en volgens welke verdeling? 

 

 

Wim Hoogervorst 

SP 

 


